
Bestyrelsesmøde onsdag den 15. maj 2024, kl 
17.00-19.00 i Aktivitetssalen

Åvangs skolen
Skolebestyrelsen

Medlemmer:
Forældrerepræsentanter: Karina Holmberg, Per Kofod, Sanne Steenberg, Malene Znaty, Louise 
Marcher Hansen & Gitte Hagelskjær Svart
Medarbejderrepræsentanter: Pernille Odborg & Poul Enk Killendahl
Elevrepræsentanter: Clara Melby Beier & Althea Margrethe Themsen
Ledelsesrepræsentanter: Elina Bræstrup, Christian Faurholdt Jeppesen & Andreas Grosbøll

Afbud: Sanne,

1. Godkendelse af dagsorden 17.00 Ingen bemærkninger til dagsorden.

2. Orientering fra:
Ledelse:
• Personalenyt

• Økonomistatus

• Ind-og udmelding af elever

• Elevfravær

Formand:

Medarbejdere:

Elever:

17.05

Der skal slås stillinger op i forbindelse med 
en vakance og en opsagt stilling på 
mellemtrinnet. Der mangler musiklærer, og 
der ligger også en rest af timer i musik.

Der forventes et lille overskud på 300.000,-, 
der primært er opstået på vikarkontoen.
Det er fint med et overskud, da 2025 tegner 
til en lille ubalance.

4 udmeldinger (2 til Rønne Privatskole og 2 
der er flyttet fra øen) og 2 indskrivninger.

Gennemgået. Der var et ønske om en mere 
udspecificeret opgørelse.

Intet nyt.

Der er gang i fagfordelingen. Det skaber 
altid lidt uro. Sammenlægningen giver 
naturligt også uro.

Intet.



3. Proces vedrørende 
sammenlægning
Drøftepunkt

Fast punkt vedrørende 
processen omkring 
sammenlægning af de to 
folkeskoler i Rønne.

17.20 Malene har skrevet til Administration og 
rådgivning for at få en status. Hun har 
modtaget et link til høringssvarene.

Der kommer brev fra skolechefen ud til 
forældrene i morgen på AULA og til 
medarbejderne.

Der er mange beregninger og ønsker til 
beregninger i spil. Der er lidt tvivl om, hvad 
forudsætningerne er

4. Revidering af 
forretningsordenen
Beslutningspunkt

Det viser sig, at 
forretningsordenen ikke er i 
overensstemmelse med 
henholdsvis styrelsesvedtægten 
og loven.

Derfor forslås en revidering.

./. BILAG
Forslag til revideret 
forretningsorden

17.30 Ny forretningsorden vedtaget.

5. SFOens formålsbeskrivelse og 
indsatsområder
Drøftepunkt

Årlig drøftelse og revidering 
SFOens formålsbeskrivelse og 
indsatsområder.

/. BILAG
Indsatsområder

17 40 Der er generel god oplevelse af SFOens 
aktiviteter og tilbud. SFOen er et rigtigt 
godt sted.

Det skal være opmærksomhed på at 
fastholde børnene i 3. klasse i SFOen.

På første forældremøde i 3. klasse har 
bestyrelsesrepræsentanterne fokus på det, 
og skoleleder deltager med fokus på SFO.

6. Gennemgang af elevernes 
udbytte - årgangstest 
Orienteringspunkt

Status på elevernes udbytte fra 
årgangstest dette skoleår

./. BILAG 
Eftersendes

18.05 Udgår, da der endnu ikke er tilgængeligt 
data på skoleniveau.

7. Års- og valgmøde
Beslutningspunkt

Årsmødet er i år også valgmøde

18.15 Vi beder administrationen om at lave en 
reminder på valgmødet.

Vi flytter mødet til SFOens arena



- det er varslet og annonceret. 
Praktik og opgaver

Malene skriver årsberetning med 
væsentligt input fra resten af 
medlemmerne.

8. Redegørelse om håndtering af 
elev-/elevkonflikt
Orienteringspunkt

På baggrund af konkret elev- 
/elevkonflikt, hvor forældre har 
kontaktet skolebestyrelsen, 
ønsker skolebestyrelsen en 
redegørelse fra skoleledelsen 
om håndtering af elev- 
/elevkonflikter.

18.25 Andreas redegjorde for de overordnede 
principper for, hvordan skolen kan agere i 
sagen.

Bestyrelsen vil være opmærksom på, 
hvordan man skal agere i de hersager. Der 
skal ses på principperne.

9. Statistik for vikardækning 
Orienteringspunkt

Jf. principper for vikardækning 
fører skolen statistik over 
ændringerne i de enkelte klasser 
og statistikken præsenteres for 
skolebestyrelsen.

18.35 Gennemgået.

10 Punkter til kommende møder 
og aftaler

Ifølge årshjulet til mødet i juni:
• Orientering om arbejdet 

med indsatsområderne for 
kommende skoleår

• Den gode historie - ledelsen 
(tak for i år)

18.45 Mødeplan for næste skoleår.

11 Eventuelt 18.50 Intet.

12 Godkendelse af referat 18.55




